
PROTOKÓŁ NR LVII/2023 

Z LVII SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 28 lutego 2023 r.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew – p. Marcin Fabisiak. 

Obrady odbyły się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

Ad. 1. Otwarcie obrad LVII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 10.11 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i otworzył obrady LVII sesji 

Rady Gminy Wieliszew. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 14 radnych: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek  

9. Dorota Sarna 

10. Bartłomiej Trzaskoma 

11. Dorota Trzaskoma 

12. Krystyna Wesołowska 

13. Danuta Wrzesińska 

14. Edwin Zezoń 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał.  

O godz. 10.18 dołączył do obrad radny Jan Sołtys. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad został 

umieszczony w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad. Poprosił o 

zgłaszanie zmian i uwag do porządku obrad.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o dodanie do porządku obrad dwóch punktów: 

1/ rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy 

pamiątkowej, 

2/ rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by rozpatrzeć te projekty uchwał w punktach 

26 i 27 porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

zgłosił rekomendację Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, by zdjąć z 

porządku obrad punkt 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi 

Wieliszew (obręb Wieliszew PGR, rejon Al. Solidarności oraz ul. J. Zagórskiego), gm. 



Wieliszew. Na tym obszarze obowiązuje plan przyjęty Uchwałą Nr XLI/410/2022 z dnia 24 

lutego 2022 r. Jak wskazano w uzasadnieniu, potrzeba zmiany planu wiąże się ze złożonym 

wnioskiem właściciela terenu o uchylenia planu. We wrześniu 2022 r. złożył projekt 

koncepcji zagospodarowania terenu działki. Członkowie komisji uznali, że zasadna jest 

analiza przedstawionego wniosku jak również, ewentualne spotkanie z inwestorem.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LVII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji Rady Gminy /z dn. 29.12.2022 r., z dn. 17.01.2023 

r. oraz z dn. 7.02.2023 r./. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy oraz Komisji Rady Gminy  w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie 

odpowiedziach.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznych planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Wieliszew. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew 

na rok 2023. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. 

z siedzibą w Wieliszewie.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego nr 3 

w Wieliszewie.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu 

w Zespole Szkół w Komornicy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Programu Stypendialnego w Gminie 

Wieliszew. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci niepełnosprawnych. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wieliszew na lata 2023-2027. 

21. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Olszewnicy Starej, gmina Wieliszew. 



22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Skrzeszew, gmina Wieliszew. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew (obręb Wieliszew 

PGR, rejon Al. Solidarności oraz ul. J. Zagórskiego), gm. Wieliszew. (punkt zdjęty z 

porządku obrad) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew oraz wsi Skrzeszew 

(rejon ul. Modlińskiej oraz ul. Nowodworskiej) gm. Wieliszew. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Janówek Pierwszy i Góra (rejon 

ul. Dworcowej, ul. Zacisze, ul. Granicznej). 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy 

pamiątkowej. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

28. Wolne wnioski i informacje. 

29. Zamknięcie obrad LVII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji, ze zmianami 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jan Sołtys 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że obecni są mieszkańcy Legionowa, którzy 

chcieliby podziękować za wsparcie przy akcji protestacyjnej przeciw powstaniu sortowni 

odpadów w Legionowie.  

Mieszkańcy wręczyli podziękowanie Wójtowi Gminy oraz Przewodniczącemu Rady Gminy.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z obrad z sesji Rady Gminy /z dn. 29.12.2022 r., z dn. 

17.01.2023 r. oraz z dn. 7.02.2023 r./. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z koniecznością dopracowania 

protokołów, przyjęty zostanie protokół z dnia 17.01.2023 r.  

W związku z przybyciem na obrady radnego Jana Sołtysa, poprosił o potwierdzenie 

obecności poprzez przyciśnięcie przycisku kworum. Obecność potwierdziło 15 radnych.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad sesji Rady Gminy z dn. 17.01.2023 

r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 



Ad. 4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Prezentacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Ad. 5. Informacja z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy oraz Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy oraz Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na 

nie odpowiedziach. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że wpłynęła interpelacja radnego Edwina 

Zezonia. Odczytał treść interpelacji oraz udzielonych odpowiedzi.  

Radny Edwin Zezoń odniósł się do odczytanych odpowiedzi.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznych planów pracy 

komisji stałych Rady Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że każda z komisji opracowała plan pracy na 

2023 rok.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznych 

planów komisji stałych Rady Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/525/2023 w sprawie przyjęcia rocznych planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy Wieliszew, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie przedmiotu skargi oraz omówienie 

projektu uchwały Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że przedmiotem skargi jest nieprawidłowość w działaniach w celu usunięcia 

fetoru pochodzącego ze zbiornika na odpady ciekłe. Pracownicy Urzędu Gminy ustalili, że 

posesja, której dotyczy skarga jest podłączona do sieci kanalizacyjnej, a wskazane szambo 

jest nieużytkowane i suche. Ponadto, członkowie komisji stwierdzili, że faktycznie w okolicy 

posesji unosi się nieprzyjemny zapach, dlatego rekomendowali skierowanie pisma do 

zarządcy sieci kanalizacyjnej w celu sprawdzenia szczelności oraz ustalenia źródła zapachu. 

Jak również przesłanie kopii pisma do Skarżącej. W związku z powyższym Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną.  



Radny Jan Sołtys poparł propozycję członków komisji by podjąć działania mające na celu 

ustalenie przyczyn powstawania nieprzyjemnego zapachu w sąsiedztwie posesji, która była 

przedmiotem skargi.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/526/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalności Wójta Gminy 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wieliszew na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2023, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/527/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 

2023, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/528/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Legionowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Uchwała dotyczy udzielenia 

dofinansowania działania ambulatorium ortopedycznego w kwocie 82 453 zł.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Legionowskiemu, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/529/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Legionowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Uchwała dotyczy udzielenia 

dofinansowania Terapii zajęciowej św. Rity w kwocie 10 000 zł.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Legionowskiemu, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 



Uchwała Nr LVII/530/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Legionowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Uchwała dotyczy udzielenia 

dofinansowania dla Powiatowego Centrum Integracji Społecznej, na realizację zadań 

reintegracji zawodowej i społecznej w kwocie 13 000 zł.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Legionowskiemu, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/531/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z siedzibą w Wieliszewie. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje jakie kompetencje posiada prezes KZN Mazowsze 

Centrum Sp. z o.o., ponieważ siedziba spółki jest w Wieliszewie, a postać prezesa nie jest 

znana w lokalnym środowisku oraz kto jest członkiem rady nadzorczej z ramienia gminy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, prezesa wybiera w połowie rada nadzorcza KZN. 

Na siedzibę spółki wybrano Wieliszew, również ze względu na fakt, że największa 

inwestycja będzie miała miejsce w Wieliszewie. Natomiast gminę Wieliszew oraz gminę 

Nasielsk reprezentuje pan Bartłomiej Nieścior. 

Więcej uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze 

Centrum Spółka z o.o. z siedzibą w Wieliszewie, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/532/2023 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z 

siedzibą w Wieliszewie, stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Przedszkola 

Samorządowego nr 3 w Wieliszewie. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz o omówienie autopoprawki Wójta 

Gminy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Wyjaśnił, że po wejściu w życie 

uchwały nastąpi ogłoszenie na stanowisko dyrektora placówki. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, że autopoprawka dotyczy zmiany zasad 

żywienia. Żywienie będzie odbywało się w drodze cateringu.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie założenia Przedszkola 

Samorządowego nr 3 w Wieliszewie, wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Jan Sołtys 

Uchwała Nr LVII/533/2023 w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego nr 3 w 

Wieliszewie, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Liceum 

Ogólnokształcącemu w Zespole Szkół w Komornicy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Został przedstawiony proces 

wyboru patrona szkoły czyli majora Konstantego Mikołaja Radziwiłła. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, że na patrona również zgłoszono gen. 

Sikorskiego. Osoba majora Radziwiłła została zgłoszona przez uczniów.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga zwróciła uwagę na wystąpienie omyłki pisarskiej w 

załączniku nr 1 do uchwały powinno być „Branżowa Szkoła I Stopnia w Komornicy”. 

Więcej uwag i zmian nie zgłoszono.  



Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania imienia Liceum 

Ogólnokształcącemu w Zespole Szkół w Komornicy, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/534/2023 w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu w 

Zespole Szkół w Komornicy, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Programu 

Stypendialnego w Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Zmiana uchwały następuje w 

związku z funkcjonowaniem programu.  

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański wyjaśnił, że autopoprawka dotyczy 

usunięcia zapisu ust. 5 z projektu uchwały. Ponieważ wskazany załącznik jest niezbędny 

przy składaniu wniosku o stypendium za wyniki w nauce. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Programu 

Stypendialnego w Gminie Wieliszew, wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/535/2023 w sprawie zmiany Programu Stypendium w Gminie Wieliszew, 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Zmiana uchwały podyktowana jest 

koniecznością dostosowania do aktualnych przepisów prawa. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  



Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/536/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci niepełnosprawnych, stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 

nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Poinformowała o omyłce pisarskiej w 

paragrafie 5 powinno być „górnych stawek”. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych, w 

brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/537/2023 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wieliszew na lata 

2023-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  



Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Autopoprawka 

dotyczy rozdziału 3 w wykazie lokali komunalnych nastąpiła literówka, jak również w 

rozdziale 1 ust. 8 pkt 3 powinna być ulica Nowodworska.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wieliszew na 

lata 2023-2027, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/538/2023 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wieliszew na lata 2023-2027, stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności jednego członka komisji podczas głosowania. Uchwała dotyczy nadania nazwy 

Franciszka Karpińskiego, jest do droga wewnętrzna zlokalizowana na działce 262/13, z 

inicjatywą nadania nazwy wystąpił Zespół ds. nazewnictwa ulic i placów. Proponowana 

nazwa uzyskała pozytywną opinię Rady Sołeckiej, Sołtysa oraz Radnego z tego okręgu.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/539/2023 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Skrzeszew, gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  



Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Proponowana 

nazwa to ulica Sielankowa, z inicjatywą wystąpił Zespół ds. nazewnictwa ulic. Proponowana 

nazwa uzyskała pozytywną opinię Sołtysa oraz Radnego z tego okręgu.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Skrzeszew, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/540/2023 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Skrzeszew, gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew 

(obręb Wieliszew PGR, rejon Al. Solidarności oraz ul. J. Zagórskiego), gm. 

Wieliszew. (punkt zdjęty z porządku obrad) 

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew 

oraz części wsi Skrzeszew (rejon ul. Modlińskiej oraz ul. Nowodworskiej) gm. 

Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi 

Wieliszew oraz części wsi Skrzeszew (rejon ul. Modlińskiej oraz ul. Nowodworskiej) gm. 

Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/541/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew oraz części wsi Skrzeszew 



(rejon ul. Modlińskiej oraz ul. Nowodworskiej) gm. Wieliszew, stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Janówek 

Pierwszy i Góra (rejon ul. Dworcowej, ul. Zacisze, ul. Granicznej) gm. Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Janówek 

Pierwszy i Góra (rejon ul. Dworcowej, ul. Zacisze, ul. Granicznej) gm. Wieliszew, w 

brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/542/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Janówek Pierwszy i Góra (rejon ul. 

Dworcowej, ul. Zacisze, ul. Granicznej) gm. Wieliszew, stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

umieszczenie tablicy pamiątkowej. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Tablica miałaby być 

umiejscowiona na wprost wejścia do Sali Koncertowej im. K. Klenczona. Koszt 

posadowienia tablicy będzie refundowany w ramach złożonego wniosku o dofinansowanie.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o zmianę nazwę tablicy pamiątkowej ze względu 

na fakt, że nie wszystkie postaci wymienione w uzasadnieniu, które znajdą się na tablicy 

są Honorowymi Obywatelami Gminy Wieliszew. Poprosił o przerwę na zmianę nazwy tablicy 

pamiątkowej.  

O godz. 11.58 Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew zarządził 10 minut przerwy. Obrady 

zostały wznowione o godz. 12.17. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odczytał projekt uchwały. Tablica pamiątkowa miałaby 

nazwę „Bohaterom – Mieszkańcy Gminy Wieliszew”.  

Radna Dorota Sarna zwróciła uwagę na literówkę w nazwisku p. Mroza.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

umieszczenie tablicy pamiątkowej, w wersji zmienionej.  



Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/543/2023 w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy 

pamiątkowej, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o informacje jaki jest mniej więcej koszt utrzymania 

jednej osoby oraz jakie jest źródło finansowania.  

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska wyjaśniła, że dzienna stawka to 40 

złotych na osobę, została ona wyliczona na podstawie ponoszonych kosztów z ostatnich 6 

miesięcy.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LVII/544/2023 w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

Ad. 28. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Artur Miętek podziękował Wójtowi Gminy za podjęte działania w sprawie planowanej 

przeładowni odpadów na terenie Legionowa. Wyraził nadzieje, że również podobny skutek 

będzie przy wyborze tras szybkiej kolei dalekobieżnej na terenie gminy. Radny zgłosił 

również zapadniecie chodnika na mostku na ulicy Suwalnej, z prośbą o naprawę. Zwrócił 

uwagę na problem odwodnienia skrzyżowania ulicy Nowodworskiej i Moniuszki.  

Radna Grażyna Kwiatkowska dołączyła się do podziękowań w sprawie przeładowni 

odpadów. Jak również w imieniu SPZOZ Wieliszew podziękowała za wymianę okien w 

ośrodku zdrowia.  



Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje na jakim etapie jest proces zmiany nazwy ulicy 

Wrzosowej na ulicę Wojciecha Derejskiego. Poprosił również o uwzględnienie prac nad 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w Michałowie Reginowie pomiędzy 

torami a ulicą Warszawską. Kiedy nastąpi wymiana nawierzchni na ulicach Długiej i Głównej 

oraz kiedy rozpocznie się remont ulicy Polnej. Radny również zgłosił kwestie poruszaną 

podczas sesji Rady Powiatu Legionowskiego, podczas której uczestniczył Powiatowy Lekarz 

Weterynarii i poruszono problemy z dzikami, które dewastują tereny osiedli.  

Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o sprawdzenie uziemienia słupów oświetleniowych 

na osiedlu Modlińska. Poruszyła również kwestię dyskusji o powołaniu straży gminnej, 

zapytała jakie kroki zostały poczynione w tej kwestii, ponieważ otrzymuje coraz więcej 

głosów mieszkańców o zasadności powołania straży.  

Radna Danuta Wrzesińska poprosiła o zgłoszenie do Powiatu Legionowskiego problemu z 

brakiem odpływu na skrzyżowaniu ulic Warszawskiej i Miłej. Tworzą się duże kałuże, przez 

co utrudnione jest przejście do Domu Wiejskiego, gdzie dzieci mają zajęcia oraz świetlice.  

Radny Artur Miętek odniósł się do wypowiedzi radnego Edwina Zezonia oraz radnej 

Krystyny Wesołowskiej. Potwierdził, że duży problem stwarzają watahy dzików. 

Poinformował również, że dużo samorządów powołuje straże miejskie przy współpracy z 

sąsiednimi gminami, więc może warto rozważyć te kwestie. 

Radny Edwin Zezoń poinformował również o zaproponowanej, podczas posiedzenia Komisji 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, inicjatywie mającej na celu przeprowadzenie 

zbiórki funduszy na zakup drona jako wsparcia Ukrainy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podziękował za miłe słowa oraz poparcie w działaniach 

przeciw powstaniu przeładowni śmieci. Zgłoszone sprawy przez radnych zostaną 

sprawdzone i przekazane do odpowiednich zarządców dróg. Wójt odniósł się do kwestii 

powołania straży gminnej, stwierdził że w obecnej sytuacji ekonomicznej oraz 

wprowadzonych zmianach przez władze centralne, powołanie straży gminnej nie jest 

możliwe, chociaż nadal zasadne. W odniesieniu do wypowiedzi radnego Edwina Zezonia, 

Wójt poinformował, że na remont ulicy Głównej został złożony wniosek do rządowego 

funduszy o dofinansowanie oraz że została przekazana dokumentacja do firmy projektowej. 

Również złożono wniosek na dofinansowanie budowy szkoły w Olszewnicy Starej. W 

odniesieniu do propozycji zorganizowania zbiórki funduszy na zakup drona, Wójt 

poinformował że jeżeli miałby organizować zbiórkę, to pozostaje kwestia odpowiedzialności 

skarbowej oraz szczegółowość rozliczenia zbiórki. Dlatego zbiórka na pomoc obywatelom 

Ukrainy organizowana była przez Koło Gospodyń Wiejskich Kałuszyńskie Smaki.  

Radny Rafał Donarski odniósł się do kwestii zmiany nazwy ulicy Wrzosowej na ulicę 

Wojciecha Derejskiego. Poinformował, że opinia Zespołu ds. nazewnictwa ulic dla zmiany 

nazwy ulicy była pozytywna. Droga stanowi własność Skarbu Państwa, dlatego Urząd 

Gminy wystąpił o wyrażenie zgody do Starosty Legionowskiego, jak również poinformował 

mieszkańców, wśród których opinia jest podzielona.  

Radny Edwin Zezoń ad vocem stwierdził, że zgody wszystkich mieszkańców na zmianę 

nazwy ulicy nie uzyskamy. Zdaniem radnego, postać Pana Wojciecha Derejskiego zasługuje 

na upamiętnienie. Zwrócił również uwagę na konieczność poszerzenia przejazdu przez tory 

w pasie ulicy Długiej. Jest to niebezpieczne miejsce ze względu na wąski przejazd i 

osadzone słupki.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga ad vocem poinformowała, że zgłaszają się do niej 

mieszkańcy ulicy Wrzosowej, którzy są przeciwni zmianie nazwy ulicy.  



Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem poprosił by kwestie zmiany nazwy ulicy zostały 

omówione na posiedzeniu Zespołu ds. nazewnictwa ulic by uniknąć nieporozumień a przy 

tym godnie uczcić pamięć Pana Wojciecha Derejskiego.  

Sołtys Michałowa Reginowa – p. Janina Przybył poinformowała, że temat upamiętnienia 

Pana Wojciecha Derejskiego jest jej znany, ponieważ rozmawiała o tym z radnym Edwinem 

Zezoniem. Pani Sołtys wyraziła opinię, że powinna to być nowa ulica, która jeszcze nie 

została nazwana i by nie zmieniać nazwy ulicy Wrzosowej.  

Ad. 29. Zamknięcie obrad LVII sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 13.26 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady. Na 

tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska                     Marcin Fabisiak 

 

 

 

 

 


